

ORVX

Veterinary Specialists

Specialized liquid premix



B-COMPLEX

بي-كـمبلس

- This B-Complex liquid supplement meets the daily needs of B-complex vitamins that help strengthen the nerves of animals.
- It is a complex supplement, which is an integrated group of B vitamins (B1, B2, B3, B5, B6, B7, B12) necessary for the animal's body, which in turn works to maintain the eye and treat the whites of the eye. This supplement also prevents behavioral disorders of sheep and camels, such as eating dust and wool and licking walls. It also works to convert sugar and carbohydrates into energy, helps blood flow throughout the body, and acts as an aid to the digestive system.
- The B-Complex liquid supplement helps reduce anemia and promotes red blood cell growth.
- It also contains (K3), which reduces the exposure of fetuses from animals to congenital injuries, which works to regulate vitamin and calcium in the blood, in addition to containing a group of amino acids that activate the digestive system.
- Supports all animals such as camels, sheep, cattle and poultry.

Usage:

- For calves and sheep: 50 ml / 1000 liters.
- Poultry: 500 ml / 1000 liters of drinking water, in camels and cattle group: 500 ml / 1000 liters of drinking water.

Packaging:

- 1-liter bottle.
- 5-liter bottle.

- يلبي مكمل السائل ب-كومبلكس الاحتياجات اليومية من فيتامين ب المركب الذي يساعد على تقوية أعصاب الحيوانات .
- هو مكمل مركب وهو عبارة عن مجموعة متكاملة من فيتامينات ب (ب 1 ، ب 2 ، ب 3 ب 5 ، ب 6 ، ب 2 ، ب 12) الضرورية لجسم الحيوان والتي بدورها تعمل في الحفاظ ، على العين وعلاج بياض العين. كما يمنع هذا المكمل الاضطرابات السلوكية للأغنام والإبل مثل أكل الغبار والصوف ولعق الجدران كما يعمل على تحويل السكر والكربوهيدرات إلى طاقة ويساعد على تدفق الدم في جميع أنحاء الجسم ويعمل كمساعد للجهاز الهضمي .
- يساعد المكمل السائل ب-كومبلكس على تقليل فقر الدم ويعزز نمو خلايا الدم الحمراء .
- كما يحتوي على (K3) الذي يقلل من تعرض الاجنة من الحيوانات للإصابات الخلقية الذي يعمل على تنظيم الفيتامين والكالسيوم في الدم بالإضافة إلى احتوائه على مجموعة من الأحماض الأمينية التي تنشط الجهاز الهضمي .
- يدعم جميع الحيوانات مثل الإبل والأغنام والماشية والدواجن .

طريقة الاستخدام

- للعجول والأغنام: 50 مل / 1000 لتر .
- الدواجن: 500 مل / 1000 لتر من ماء الشرب ، في مجموعة الإبل والماشية: 500 مل / 1000 لتر من مياه الشرب .

التعبئة

- زجاجة 1 لتر .
- زجاجة 5 لتر .

Recommended by the vets!

أوصت بها الأطباء البيطريون!